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P A R T N E R Z Y .

- To co się stało w 
klubie radnych PO 
raczej nie powinno 
być dla Pana zasko-
czeniem?
- Zawsze dziwiê siê jak dzie-
je siê coœ niedobrego (…). 
Polecenie partyjne, aby wy- 
st¹piæ z klubu, który przez 
3,5 roku realizuje program 
Platformy, do którego nie 
by³o ¿adnych zastrze¿eñ, 
i utworzyæ nowy, bardziej 
sterowalny – jak rozumiem 
- przez lokalne struktury par-
tii, to jest sytuacja dla mnie 
z³a, kuriozalna i to mi siê  
nie podoba.   

- Andrzej Gałażew-
ski mówi, że sytu-
acja, w której będzie 
się Pan musiał doga-

Ca³oœæ wywiadu z Zygmuntem Frankiewiczem w programie 
„Punkt widzenia” na portalu www.24gliwice.pl

W programie „Punkt widzenia” z prezydentem Gliwic 
Zygmuntem Frankiewiczem rozmawia Nina Drzewiecka

     Zawsze warto 
rozmawiać

dywać z klubami 
w Radzie Miejskiej, 
to będzie dobra 
szkoła na koniec 
kadencji...
- To jest pocieszne. Myślę, 
¿e Pan Ga³a¿ewski ju¿ nie 

pamięta jak funkcjonuje 
samorz¹d. Tu nie ma takich 
spraw jak w parlamencie, 
gdzie wszyscy k³óc¹ siê ze 
wszystkimi. Tu s¹ konkret-
ne sprawy do rozwi¹zania. I 
mo¿na byæ za albo przeciw. 
Ale nie mo¿na mówiæ „nie, 
bo nie”, bo to szkodzi mia-
stu i mieszkañcy to widz¹. 

WEJŒCIE 
Z KRAWÊ¯NIKA
Najwy¿ej oceniono propozycjê 
przygotowan¹ przez firmê So-
laris. Autobusy tego producen-
ta  obs³uguj¹ gliwickie trasy 
od kilku lat. W 2008 r. PKM 
zakupi³ 32 modele tej marki 
(siedemnaœcie 12-metrowych 
oraz piêtnaœcie 18-metro-
wych). 
Prezes Szary uwa¿a, ¿e So-
larisy dobrze sprawdzaj¹ 
siê na naszych ulicach. S¹ 
wytrzyma³e, ³atwe w obs³udze 
i eksploatacji. Posiadaj¹ auto- 
matyczn¹ skrzyniê biegów         
i bezstopniowe wejœcia, które 
mo¿na obni¿yæ praktycznie 
do poziomu krawê¿ników, 
wyodrêbnione miejsce dla wóz-
ków inwalidzkich i dzieciêcych 
oraz elektroniczn¹ tablicê 
informacyjn¹ dla pasa¿erów. 
Zabieraj¹ w sumie 160 osób. 
Autobusy spe³niaj¹ tak¿e 
najwy¿sz¹ ekologiczn¹ normê 
EEV.

IKARUSY DO WYMIANY
Na najnowszy zakup prze-
znaczono ponad 24 mln z³. 
Pieni¹dze pochodz¹ ze œrodków 
w³asnych firmy oraz z kredytu. 
Jeszcze w tym roku PKM pla-
nuje zakup kolejnych 10 pojaz-
dów - tym razem u¿ywanych. 

Obecnie PKM dysponuje 170 
autobusami, z czego wiêkszoœæ 
to nowoczesne pojazdy. Na 
wymianê czeka jeszcze 30 Ika-
rusów. 

Kolejne nowe autobusy dla PKM

20 nowych Solarisów pojawi siê 
na ulicach Gliwic jesieni¹. 
Dobrze znane gliwiczanom 
18-metrowe niskopod³ogowce 
zast¹pi¹ wys³u¿one Ikarusy. 
Przedsiêbiorstwo Komunikacji 
Miejskiej w Gliwicach podpisa³o 
ju¿ umowê z dostawc¹ pojaz-
dów wy³onionym w drodze prze-
targu. Do konkursu zg³osi³o 
siê piêciu oferentów. – W tej 
grupie znaleŸli siê najlepsi          

na rynku producenci miejskich 
autobusów: SOLARIS, SCANIA, 
VOLVO, MAN oraz EVOBUS 
sprzedaj¹cy pojazdy Mercede-
sa – mówi Henryk Szary, pre-
zes PKM.


